
Referat af 1. ordinære bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen d. 20 03 2013 afholdt hos Jørn, no 44 d 

24 04 2013. Der refereres til numre i dagsordenen. 

Til stede var Jørn(44),  Henning(15),  Orla(41) , Kristina(40),  Bente(55) og Erik(70).  Afbud fra Halvor(57), 

Birger(43), Fritz(13). 

1.,2.  Referater godkendes uden anmærkning 

3.  Bestyrelsen konstitueres uden ændring: Henning var genvalgt som formand, Erik forbliver næstformand, 

Fritz sekretær, Jørn kasserer og Kristina hjemmeside-ansvarlig. 

4.  Enighed om: intet udbytte af pressemeddelelser. 

5.  Fordeling af ”kontaktpersoner” uændret i henhold til : LA.Kont.Pers.2012-2013., dog overtager nyvalgte 

Bente Solgaard den række, som Henrik Rise Jensen tidligere havde. 

6.  Kommunens svar ang. høring: ”Bente Nielsens svar KAN måske mistolkes”, Henning sender afklarende 

brev. (efter grundig drøftelse) 

7.  NABOHJÆLP er ikke foreningens ansvar, men vi  vil:                                                                                              

1. Skaffe nabohjælp brochuren og omdele den til vore ”kontakter” med lille ledsagebrev, som også 

indeholder vort konto nr. (ifald det var blevet borte), og                                                                                           

2. Lægge et link på hjemmesiden til NABOHJÆLP.dk 

8.  I forbindelse med ovenstående brev, venligst anmode de Leos Alle borgere, der har en mail-adresse, om 

at maile denne til kontaktpersonen, eller til formanden. 

9.  Livlig meningsudveksling. Nye forslag og ideer til opgaver til bestyrelsen kan hele tiden mailes til 

formanden, det vil være velkomment.   Alle tilstedeværende er enige om, at den nye Bargumsvej-kurve er 

en succes, og at vi har indtryk af, at de midlertidige chikaner også er det. Vi vil derfor anmode om en trafik-

tælling (for at bekræfte dette) med henblik på at få opsat permanente ”chikaner” (blomsterkummer?) på 

stedet;  og få flyttet de midlertidige til et nyt sted længere sydpå på vores vej. Dette er vores første 

prioritet.  Andre forslag: Indsnævringer?, Træer ved kryds? Hvis alle’træer ikke kan opnås, anmode 

lodsejere om at plante træer på egen grund, lige inden for skel (der stod de gamle elme!!) Det vil give en 

smuk ”flosset” alle’.  Lukning af nordenden ikke helt afvist. 

10., 11., 12. intet nyt 

13. Opdatering aftales. 

14.  30 indbetalinger siden årsskiftet. (HUSK altid husnummer ved indbetaling!!!!!!!) 

15.  intet16.  Næste møde 23.05 2013 kl. 19.30 hos Bente (55).                                                                                          

Husk evt. afbud til Henning: Pr. mail eller tlf. nr. 74721997 /  40531997      Ref.: Erik Hvidberg Jørgensen (70) 

                                                                                                                                                             

 



 

 


